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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 5 sierpnia 2022 r. informuję, 

że oznakowanie poziome we wskazanych przez Pana lokalizacjach planuje się odmalować do końca 

października br.

wz. Sekretarza Miasta Łodzi

p.o. Dyrektora
Departamentu Strategii 

i Rozwoju

Robert Kolczyński

Do wiadomości:

Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Organizacji Urzędu i Obsługi Mieszkańców UMŁ.




